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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni az emberi erőforrások miniszteréhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Miért szünteti meg a kormányzat a Kulturális Örökségvédelmi Hivatalt? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Megdöbbenéssel értesülhettünk a napokban arról, hogy a kormányzat meg kívánj a
szüntetni a Kulturális Örökségvédelmi Hivatalt .

Magyarország Alaptörvényének Nemzeti Hitvallása a következ őket tartalmazza :
„vállaljuk, hogy örökségünket, egyedülálló nyelvünket, a magyar kultúrát, a magyarország i
nemzetiségek nyelvét és kultúráját, a Kárpát-medence természet adta és ember alkotta értékei t
ápoljuk és megóvjuk. Meggyőződésem, hogy amennyiben a fenti mondatban foglaltakna k
érvényt kívánunk szerezni, szükség van egy az örökségvédelmet országosan irányító szakma i
szervezetre, intézményre . Mindezidáig ezt a feladatot a Kulturális Örökségvédelmi Hivata l
látta el. Kétségtelen, hogy a Hivatal életét számtalan – sok esetben megalapozott – kritika ,
polémia kísérte, de az is tény, hogy mind a hatósági, mind pedig a tudományos, vagy akár a
határon túli magyar kulturális értékek védelme tekintetében elvégzett munka kiemelked ő
eredményességű volt .

Kétségtelenül negatív hatással volt az örökségvédelem ügyére az örökségvédelm i
törvény többszöri módosítása, csak úgy, mint az építéshatósági jogkör elvontása a KOH-től .
Mindez megítélésünk szerint a bennfentes oligarchák által táplált korrupció meger ősödését
segítette csak elő . Ezen erősen vitatható politikai döntések megkoronázása végül is a z
intézményesített műemlékvédelem szétverése, a Kulturális Örökségvédelmi Hivatal
megszüntetésével .



Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, tételesen mutassa be, melyek voltak azok a szakmai érvek, amelyek a KÖ H
megszüntetésének döntését megalapozták . Milyen intézményi keretek között kívánj a
biztosítani a kormányzat az Alaptörvényben megfogalmazott vállalást ?

Kérdezem továbbá, hogy mi lesz a sorsa a Hivatal és jogelődjei által felhalmozott,
felbecsülhetetlen értékű adatbázissal . Miként kíván gondoskodni a kormányzat, a
szakminisztérium a Hivatalban dolgozó szakemberek jövőjérő l?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . szeptember 11 .

Tisztelettel :

He dús Lorántné
Jobbik
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